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NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING 7 DEC 2015 
 

1. Opening 
 
Voorzitter Rob Kies opent deze najaars Algemene Ledenvergadering van 7 december 2015, en heet 
alle aanwezigen van harte welkom. De presentielijst is door alle aanwezigen getekend, en er zijn totaal 
31 leden aanwezig. Er zijn berichten van verhindering binnen gekomen van 3 leden, te weten Peter 
Vlaar, Frans Nauta en August Diederen. René Verhoeven is afwezig als bestuurslid jeugd, en laat zich 
daarvoor excuseren.  
De voorzitter vraagt verder of er vragen zijn ten aanzien van de agenda. Er zijn geen directe vragen. 
 

2. Vaststellen notulen van 6 mei 2015 – ter goedkeuring 

De notulen van de Algemene Ledenvergadering van 6 mei 2015 worden ter goedkeuring aan de leden 
voorgelegd. Secretaris Eddy van der Dussen neemt de Ledenvergadering paginagewijs mee door de 
notulen en verzoekt om eventuele vragen te stellen. Er worden geen vragen gesteld over de notulen, 
en worden daarmee goedgekeurd en vastgesteld.  
 
 

3. Voorstel 2 aanpassingen in het huishoudelijk reglement 

Secretaris Eddy van der Dussen vervolgt dit agendapunt met het voorstel van 2 aanpassingen in het 
huishoudelijk reglement. De 1e aanpassing betreft een toevoeging van lid 2 in artikel 11: de maximale 
contributie voor leden, wonend op één adres is gemaximaliseerd op 2 x de contributie, zoals die van 
toepassing is voor senioren. Ronald Huizing vraagt voor hoeveel leden dat op dit moment van 
toepassing zou zijn. Jan Schouten geeft aan dat dit voor 3-4 gezinnen van toepassing is. Jan van der 
Wardt vraagt of dit niet geldt in het geval van postbusadressen. Dat geldt inderdaad niet daarvoor. 
Zonder tegenstemmers wordt dit voorstel aangenomen. 
De 2e aanpassing betreft een toevoeging van een nieuw artikel, met de volgende bepaling; 
opzeggingen of wijzigingen dienen schriftelijk te worden aan de ledenadministratie. Dit kan zowel per 
brief als per e-mail. Tot uiterlijk 15 mei van een bepaald jaar dienen opzeggingen schriftelijk plaats te 
vinden. Bij niet tijdig opzeggen loopt het lidmaatschap door en wordt de gehele contributie voor het 
komende seizoen geëind. Mondelinge of andere mededelingen, aan trainers, leiders, etc. kunnen nooit 
als zodanig geaccepteerd worden. Eddy licht toe dat deze regel van belang is, omdat het nog steeds 
voorkomt, dat met name ouders van jeugdleden, te laat opzeggen, of helemaal niet opzeggen, en dan 
alsnog met terugwerkende kracht willen dat het lidmaatschap stopt gezet wordt.  



 
Dat leidt nogal eens tot vervelende discussies, waardoor vastlegging in het huishoudelijk reglement 
voor meer duidelijkheid moet zorgen. Ronald Huizing vraagt om praktische flexibiliteit met de datum 
van 15 mei in het geval van het nog niet volledig bekend zijn van de voorlopige teamindelingen; zie 
ook in geval van nacompetitie. Rob Kies geeft aan dat hiermee in het voorkomend geval rekening 
gehouden zal worden. Ook deze aanpassing worden unaniem aangenomen, en Eddy bedankt de 
Ledenvergadering hiervoor.  
 

4. Huldigen jubilarissen 60; 50; 40; en 25 jaar lidmaatschap 

Voorzitter Rob Kies vervolgt de vergadering met het huldigen van diverse jubilarissen. Er is een jubilaris 
met een lidmaatschap van maar liefst 60 jaar; hij is vanaf 10 oktober 1955 lid; Henk van Hamersveld.  
Rob vertelt kort iets over een stukje verleden van Henk, waar Henk op zijn beurt daar graag wat aan 
toevoegt. Henk krijgt van Rob een speldje van 60 jaar lidmaatschap, een collage, een pennen-set en 
een bloemetje. Rob feliciteert Henk nogmaals met zijn lange lidmaatschap.  Daarnaast is er een jubilaris 
met ook een lang lidmaatschap van maar liefst 50 jaar; Jan Elders. Rob heeft ook over Jan het nodige 
aan informatie opgediept, en ook Jan krijgt een speldje, in dit geval van 50 jaar lidmaatschap, een 
collage, een pennenset en een bloemetje.  
Er is een jubilaris met 40 jaar lidmaatschap; Roel van Wijk. Roel is de vaste scheidsrechter van de MB1 
en MC1, en Roel hoopt dat nog heel lang te doen. Daarnaast is Roel een tijd voorzitter geweest van de 
Club van 100. Mooie activiteiten, die gewaardeerd worden met een pennenset en een bloementje.  
Daarnaast zijn er nog twee jubilarissen met een lidmaatschap van 25 jaar; Hans Arends en Simon van 
der Linden. Hans is al jarenlang vrijwilliger binnen de jeugdcommissie, en verzorgt ook al heel lang de 
veld- en kleedkamerindeling. Simon van der Linden is niet weg te denken uit de vereniging. Naast zijn 
werkzaamheden achter de bar, verzorgt hij al decennia lang het drukken de verspreiding van het 
clubblad. Rob Kies heeft mooie woorden voor beide, zeer gewaardeerde vrijwilligers, en ook zij 
ontvangen van Rob een mooie pen met inscriptie, alsmede een bos bloemen.  
 

5. Korte pauze 

 

6. Financieel overzicht seizoen 2014-2015 

Penningmeester Jan Schouten geeft een korte toelichting op het financiële resultaat van het seizoen 
2014-2015. Jan begint met het doorlopen van de bezettingen van de vereniging (activa-zijde) met de 
opmerking er al weer € 45.000,- is afgeschreven van het clubhuis. Wel is er een voorziening getroffen 
voor het nog niet ontvangen hebben van een grote post aangaande de sponsoring. Prettig is de 
conclusie dat er voldoende geld in kas om de kortlopende verplichtingen te kunnen voldoen. 
Daarnaast staat er op de passiva-zijde inmiddels een voorziening van € 24.000,- voor het groot 
onderhoud van gebouwen en terreinen. Onder de nog te betalen kosten is een voorziening getroffen 
voor nog te betalen elektra inzake de kermiskast en voor een half jaar veldhuur. Het is niet duidelijk 
of dit nog daadwerkelijk betaald moet gaan worden. 
In het resultaatoverzicht merkt Jan op dat de omzet van clubhuis voor het eerst in de historie boven 
de € 100.000,- uit is gekomen, waarvoor de complimenten aan Rob de Visser. Jos Schouten merkt op 
dat dit mede moet zijn door de opkomst van het damesvoetbal. Ronald Huizing merkt hierop dat de 
kantine-omzet hoger is uitgekomen, maar dat het budget weer lager wordt vastgesteld; zie ook zijn 
vraag tijdens de vorige Ledenvergadering.  



Carel Jungerling, lid van de kascontrolecommissie, reageert hierop door aan te geven dat in de omzet 
bijzondere activiteiten zoals de bolavond, de stamppot-avond zijn verwerkt. Jan geeft aan dat de 
omzet mede afhangt van de beschikbaarheid en bereidheid van (een aantal) vrijwilligers. Daarnaast is 
wel de marge van 52,5% naar 50,5% gedaan. Dit wordt veroorzaakt doordat het eigen verbruik zowel 
aan omzet- als kostenkant hierin is verwerkt.  
Jan vervolgt zijn toelichting met vermelding dat de Club van 100 € 4.100,- heeft gedoneerd.  Aan de 
kostenkant is verder te vermelden dat er 3 TCIII opleidingen en 1 TCII opleiding zijn vergoed, en in 
Februari is er een sponsoravond geweest. Ronald Huizing vraagt er al is nagedacht over 
zonnepanelen. Nico Seure antwoordt hierop dat het bestuur dit aan het onderzoeken is. Ronald 
Huizing meldt ook dat er de nodige commotie is over niet voldoende en goede ballen; de uitgaven 
van € 3.000,- staan zijns inziens niet in verhouding tot het totale budget. Rob Kies antwoordt dat het 
verdwijnen van ballen een groot probleem is, waardoor het dweilen met de kraan open is.  
Maar eind van de week is geregeld dat het separate ballenhok voor jeugd en senioren klaar is, en dat 
het ballenplan, waarbij alle teams eigen ballen hebben, uitgerold kan worden. Ook de 45+ heeft zijn 
eigen ballen. Arwin Lergner vraagt of het een idee is dat ieder kind een eigen bal heeft, en dat ook 
zelf betaalt. Dat wordt niet omarmd. Uiteindelijk blijft de trainer verantwoordelijk voor de ballen, 
waarbij bij de C/D junioren/pupillen die verantwoordelijkheid doorgeschoven wordt naar de leider. 
Vaak is een jeugdlid trainer van zo’n team, en dan kan de verantwoordelijkheid niet op een jeugdlid 
afgeschoven worden.  
Zonder verdere vragen van de Ledenvergadering worden het financieel overzicht 2014-2015 unaniem 
en ongewijzigd goedgekeurd, en bedankt voorzitter Rob Kies, Jan Schouten voor het geleverde werk.  
 
 

7. Verslag kascontrolecommissie, décharge verlenen voor het gevoerde 
beleid en het vaststellen van de kascommissie 
 

De kascommissie bestond dit jaar uit Carel Jungerling en August Diederen. Carel neemt het woord, 
geeft aan dat, zoals eigenlijk gebruikelijk, de administratie weer uitstekend op orde was. Inhoudelijk 
de volgende opmerkingen wat Jan op sommige punten ook al had aangegeven; de 
contributieachterstanden zijn prima teruggebracht. Daarnaast is er een relatief grote voorziening op 
de te verwachten non-betaling van een sub-sponsor. De activiteiten-opbrengsten, zoals bolavond, 
stamppotavond, etc. zitten verwerkt in de omzetcijfers. De marge is de gedaald van 52,2% naar 50,2%, 
waarbij opgemerkt dat de prijzen al 5 jaar niet zijn verhoogd. Het advies van de kascommissie is, een 
kleine prijsverhoging door te voeren, bijvoorbeeld € 0,10 per drankje.  
Carel leest het verslag van de kascommissie in zijn geheel voor, en vraagt de Ledenvergadering het 
bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde beleid. Dat wordt verleend, met een applaus voor 
penningmeester Jan Schouten.  
De kascommissie bestaat voor het nieuwe seizoen opnieuw uit Carel en August, waarbij Carel opmerkt, 
dat het goed zou zijn als ook anderen zich aanmelden voor een of meerdere jaren kascommissie.  
 

8. Clubhuis 

Rob Kies geeft het woord aan Rob de Visser die de laatste ontwikkelingen aangaande het clubhuis toe 
licht. Rob geeft aan dat er louter positieve ontwikkelingen zijn. De clubhuiscommissie blijft op zoek 
naar vrijwilligers, maar zelfs teams die nu verplicht worden om s ‘morgens een bardienst te draaien 
zijn enthousiast en merken dat het gezellig is om te doen.  
 
 



Na de winterstop wordt er een proef gedaan met de verkoop van ijsjes, omdat daar regelmatig naar 
gevraagd wordt. Er zal een nieuwe sportdrank worden geïntroduceerd, en er komt een 
ijsklontjesmachine. Daarnaast zal er nog wat meer aan de aankleding worden gedaan, en er komt een 
nieuw tv-scherm. Rob bedankt Rob de Visser voor zijn toelichting op de ontwikkelingen in het clubhuis.    

9. Onderhoudsplan 

Rob geeft daarna het woord aan Nico Seure, die het onderhoudsplan toelicht. Nico blikt terug op het 
onderhoudsplan, zoals gepresenteerd bij de ALV van 3 december 2014.  
Het gepresenteerde overzicht aan kosten De extra exploitatiekosten worden verklaard, en daarmee 
ook de € 30,- contributieverhoging per jaar.  
Kunstgrasleverancier CSC heeft een voorstel gedaan voor het groot onderhoud, wat een looptijd heeft 
tot en met 31-12-2020, ten bedrage van € 70.000,- over de gehele periode van 5 jaar. Dit betreffen alle 
velden, het bengelveldje, met uitzondering van de bosschage en beplanting rondom ons complex. Om 
garantie te kunnen blijven geven, is het van groot belang om deze keuze te maken. Daarnaast staat de 
Gemeente ook volledig achter dit plan. Simon van der Linden vraagt of daarin opgenomen kan worden, 
dat in de herfstperiode, het bladblazen op vrijdag gebeurt, want eerder in de week heeft dit geen zin, 
of het moet tweewekelijks gebeuren. Dit worden allemaal overlegd met CSC en de Gemeente.  
 

10.  Rooster van aftreden en bestuursmutaties 

Voorzitter Rob Kies neemt het woord voor dit onderwerp, en vraagt de aandacht voor het rooster van 
aftreden voor de bestuursleden, zoals goedgekeurd tijdens de ALV van 20 december 2013. Hieruit volgt 
dat, met ingang van de voorjaars ALV, aftredend zijn, Nico Seure als bestuurslid gebouwen en terreinen 
en Rob Kies als voorzitter. Rob geeft aan dat hij het voorzitterschap met zijn steeds drukker wordende 
werkzaamheden, niet meer kan combineren, waardoor hij geen 2e termijn op zich kan nemen. Voor 
Nico geldt, dat hij vooraf had aangegeven dat hij maximaal een termijn van 3 jaar bestuurslid zou zijn, 
waarbij beiden hiermee aangegeven hebben niet herkiesbaar te zijn.  
Daarnaast geeft secretaris Eddy van der Dussen aan, dat hij waarschijnlijk bij de voorjaars ALV 
tussentijds zal aftreden. Eddy licht kort toe, dat ook hij steeds drukkere werkzaamheden heeft, en dat 
de functie van secretaris en de eindredactie van de Nieuwsbrief, een te zware wissel trekken op de 
steeds spaarzamer wordende vrije tijd. Op de vraag van de Ledenvergadering of er al kandidaten op 
het oog zijn om de functies in te vullen, geeft Rob Kies aan, dat dit nog niet het geval is.  
 
 

11. Rondvraag 

Paul Stuyver vraagt waarom de CL-doeltjes op slot zijn. Hierdoor kunnen ze niet gebruikt worden voor 
de training met de E en F pupillen. Rob Kies geeft aan dat dit gebeurt, omdat de oudere jeugdteams 
deze regelmatig gebruikten en ze daardoor kapot gingen. Rob geeft aan dat dit veranderd zal worden. 
John Rutjes vraagt waarom er een voorlichtingsavond via Paul Pessel Sport is georganiseerd. Onze 
sponsor is Hummel / Deventrade B.V., waarmee we een exclusief contract hebben. Rob antwoordt dat 
de avond op initiatief van Richard van Haasen en via Rene Verhoeven is georganiseerd. Het betreft 
alleen schoenen, scheenbeschermers, accessoires, etc. maar geen kleding of ballen. Het was bedoeld 
als een leuk alternatief. Er staat een herhaalavond gepland, maar deze zal nog bekeken worden.  
Arwin Lergner vraagt waarom er niets meer gedaan wordt aan de Grote Club Actie. Jan Schouten 
antwoordt dat je daar de nodige vrijwilligers voor moet hebben, en je moet minimaal 150 loten 
afnemen. Dit levert gewoon te weinig op, in tegenstelling tot de Boni-actie, dus wel succesvol is.  



Peter Schmidt vraagt of er al nieuwe kandidaten zijn voor de diverse bestuursfuncties. Rob antwoordt 
dat dit nog niet geval is; er volgt wel binnenkort publicatie hierover. 
Carel Jungerling vraagt of het mogelijk is om de koffieautomaat aan te sluiten in het 
wedstrijdsecretariaat. Het blijkt dat daarvoor een nieuw wateruitgiftepunt aangelegd moet worden. 
Rob de Visser geeft aan dat gekeken wordt of er een koffieautomaat neergezet kan worden met 
betaalde koffie en eventueel ook een frisdrankautomaat om ook op deze manier bij o.a. 
avondwedstrijden toeschouwers de mogelijkheid te bieden iets te kunnen drinken.  
Ronald Huizing merkt op dat hij een bestuurlijke aardbeving constateert. In november 2013 is er, na 
het ontstaan van  een bestuurlijke crisis, een geheel nieuw bestuur aangetreden, waarvan 5 
bestuursleden nu binnen 2 ½ jaar gaan stoppen. Hij vindt dit zeer teleurstellend. Hij ziet liever dat 
bestuursleden bijvoorbeeld 2 termijnen van 3 jaar aanblijven, met name voor de rust en de continuïteit 
in de vereniging. Rob Kies geeft aan juist een voorstander te zijn van het met enige regelmaat wisselen 
van bestuursleden, en Nico Seure heeft vooraf aan zijn aanstelling als bestuurslid aangegeven, 
maximaal 3 jaar te blijven. Daarnaast hebben alle bestuursleden hun eigen redenen om wel of niet aan 
te blijven.   
Koen Bos vraagt of het toegestaan is dat er op zondag op het complex wordt gevoetbald. Jan Schouten 
geeft aan dat een aantal niet spelende leden hebben gevraagd of zij op zondag onderling een balletje 
mogen trappen, en daar is toestemming voor gegeven.   
Jan van der Wardt merkt op dat de resultaten van het 1e elftal niet denderend zijn. Hij vraagt zich af of 
er gesproken is met senioren uit de lagere teams, en dan met name met spelers van het 4e elftal. Ton 
van Zanten geeft aan dat er uiteindelijk 9 spelers uit de selectie zijn vertrokken, en daarvan 4 spelers 
naar het vriendenteam (4e elftal) zijn gegaan. Twee spelers zijn meermalen benaderd of zij willen 
aansluiten bij de selectie, maar dat gaan ze niet doen. Beide spelers trainen wel 1 x per week mee met 
de selectie. Jan hoopt dat het 1e elftal wel tenminste in de 3e klasse kan blijven, wat iedereen uiteraard 
met hem eens is.  
Hans Arends mist in de publicatie over het vrijwilligersbeleid een stukje over de VOG. Rob Kies geeft 
aan dat dat klopt. Een van de voorwaarden voor de (gratis) aanvraag van een VOG is het hebben c.q. 
aanstellen van vertrouwenspersonen. Daar wordt op dit moment naar gezocht  
Als laatste krijgt John Rutjes nog complimenten over de sinterklaas-aankleding in het clubhuis, die door 
hem, samen met de dames van de activiteitencommissie, is aangebracht.  

12.  Sluiting 

Met een applaus voor John en geen vragen meer zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21.45 
uur, en bedankt iedereen hartelijk voor zijn aanwezigheid en nodigt een ieder uit voor een drankje aan 
de bar.  
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